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Jednání na Krajském úřadě Jihočeského kraje k dotačnímu 

programu 3A, 3B 

 

Přítomni: 

Paleček (ČSV), Ing. Stibor (ČSV), MVDr. Nováková (SVS), Hroch (JK), Ing. Kuthanová (JK), Mgr. Talíř (JK), 

Ing. Klimeš (JK), Vrábková, DiS (JK)  

 

• Jednání svolal náměstek hejtmana Jihočeského kraje Pavel Hroch a byli k němu přizvání zástupci 

z Krajského úřadu Jihočeského kraje,  Krajského koordinačního výboru ČSV Jihočeského kraje a SVS 

Jihočeského kraje. 

• Předmětem jednání bylo využití finančních prostředků určených pro včelaře.  

• Alokované prostředky ve výši 2 miliony korun budou v příštím dotačním období rozděleny takto:  

pro podopatření 3.A.(grant pro začínající včelaře) je přidělena částka 1,5 milionu Kč 

pro podopatření 3.B.(grant pro činnost okresních organizací ČSV JK) je přidělena částka 0,5 milionu Kč 

• Předmětem dalšího jednání bylo hledání finančních prostředků na plošné preventivní vyšetření včelstev na 

nebezpečnou nákazu mor včelího plodu (dále jen MVP) v roce 2024. Toto vyšetření by navázalo na 

vyšetření, které proběhlo v roce 2016. Předpokládaná částka bude upřesněna na základě předání dat včelaři, 

které zajistí Martin Paleček a předá zástupcům JK do 23.10.2023. 

• Zástupce SVS MVDr. Nováková zhodnotila vyšetření z roku 2016, postupné utlumení nákazy MVP 

v Jihočeském kraji s konstatováním, že nemáme poslední dva roky zjištěn žádný výskyt MVP.  

• Prostředky na tuto akci - monitoring vyšetření na MVP v Jihočeském kraji, by mohly být z provozního 

fondu.  Dále bylo dohodnuto, že JK udělá výběrové řízení na laboratoř, která by tuto zakázku dostala a 

finanční prostředky by posílala přímo na základě smlouvy mezi JK a laboratoří. Okresní organizace ČSV 

zajistí koordinaci výběru vzorků od základních organizací, které by vybíraly vzorky od jednotlivých 

chovatelů včel. Bude oslovena vybraná laboratoř, aby dodala jednotné tubusy na vzorky (vzorkovnice).  

• Součástí jednání byly i aktuální otázky, zejména výskyt invazivní sršně asijské na Plzeňsku a postupy 

v případě výskytu na území JK. 

 

Zapsal: 

za KKVJK ČSV předseda 

Martin Paleček 
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